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PROCES - VERBAL
-lncheiat astazi 19 ianuarie 2018 in cadrul sedin{ei publice ordinare a

Consiliului local al comunei Sinesti iudetul lasi.

! -Consiliul LocalalcomuneiSinegtia fost convocat Tn conformitate cu art.39 alin.1 din Legea nr.21512001 pentru
gedin[a ordinari din data de '19,01.2018 prin Dispozitia primaruluicomuneisinegti nr, ',|1 din 12.01.2018.

> -Notificarea convocdrii consilierilor s-a fdcut prin Invitafia nr.3177 din 19.07.2017,
) -Publicitatea ordineide zia qedin[eis-a realizat prin Publicatia nr. 11 din data de 19.07.2017 prin afigare la

avizierul primdriei locale
D -l-ucririle gedin[ei ordinare a Consiliului local din data de 19.01 ,2018 sunt conduse de cdtre doamna

consilier Mirgineanu Rozica.

- LucrSrile sedin[ei au inceput la ora 8.07, la gedintd participd potrivit listei de prezen!5 sub semnatur:5, '1 1 consilieri
dintre cei 'l 3 consilieri convocati care compun consiliul local comunal, absentdnd din motive personale consilierii:
Paftala Adrian qi Prisacariu Cristinel,

De asemenea mai participS in calitate de invitati:
Viceprimarul comunei d-nul Dumitru Carcea

, 8ffi fii ,:r[[Trilhlsj;i[:l3:lyln;l;:rt':1",,:l o''' 
" "'''

-Dup6 constatarea prezentei consilierilor si a legalitatii sedintei, se trece la ordinea de zi
D-l consiliercon lacob tsebl presedintele de supune spre aprobare urmdtoarea ordine de

Nr.
crl,

Demunireaproiectului de hotnrare, a raporlulni sau
infu r mur i i car e fac e o bi ect u I clezb o teri ihnal izei

Initiator
/responsnbil
de inlocmirea
documenlului

Frezenlolor
Prezenlatorul

avizului din parteu
comisiei/lor de

soeclalitute

I - proiect de hotarare privind:
alegerea Presedintelui de sedinld al Consiliului local
SINESTI judelul IASI, pentru sedintele din perioada
trimestrului IV - 2016 trim I 2018

-consi/ierii -secretar

2 -prQiect de hotarqre privind
- aprobarea procesului verbal al gedinlei de consiliu local din
data de 15,12.2017

-pnmar -secretar

3 -proiect de hotarare privind
- aprobarea relelei gcolare a unitalilor de invdldmant
preuniversitar de pe raza comunei Srnesti, judetul lasi 2018-
2019

-primar -secretar

4 -proiect de hotarare privind:
-aprobarea stabilirii salariilor de baza incepand cu data de
01.01.2018 pentru functionarii publici si personalul contractual
din aparatul de spocia/ifate al Primarului comunei Sinesfi
judetul lasi;

-pnmar -secretar
-contabil

-/acob Gheorghild
Bebi
-Grigorovici 

i
Damiana

J -proiect de hotarare privind:
-stabilirea indemnizatiei lunare de care beneficiazd consilierii
locali pentru participarea la gedin(ele consiliului local gi ale
comisiilor de specialitate incepand cu data de 01,01.2018:

-pnmar -secretar
-contqbil

- Mdrgineanu
Rozica
-Pricop Mrhaela

6 -proiect de hotarare privind;
-aproharea Planului de acliuni gi lucrari de interes local in
conformitate cu prevederile art.6 alin.T din Leqea nr.416/2001.

-pnmar -viceprimar -Carcea Dumitru

7 -informarea consilierilor privind solicitarea de
inchiriere/concesiune pentru un spatiu din fosta cladire
cu locuinte pentru specialisti a CAP Sinesti;
-informarea consilierilor privind obligatia intocmirii si

depunerii unui raport anual de activitate pentru anul
2017:

-secretqr

-Consilierii aprobd cu unanimitate de voturi 11 voturi "PENTRU" ordinea de zi orezentatd,



- alegerea Presedintelui de sedin[a al Consiliuluilocal S//VESZ judetul lASl, pentru sedintele din perioada trimestrului IV -
2016 tim. I 2018.

-dl.secretar se adreseaza domnilor consilieri spunand ca avand in vedere faptul ca ultima data a fost stabilit presedintele de
sedinta pentru trimestrul lV al anului trecut este necesar ca, in ordine alfabetica dupa cum a fost si pana acum sa fie desemnat
urmatorul consilier care, potrivit ordinii alfabetice este d-nul Poftala Adrian.
- presedintele de sedintd supune la vot. Cu unanimitate 1 1 voturi "PENTRU " -consilierii aprobd prin hotdrdre presedintele de
sedin{d pentru sedintele Consiliului local din trim. I al anului 2018, adoptandu-se astfel Hotararea nr.1/2018.

-aprobarea procesului verbal al gedin[ei de consiliu local din data de 15.12.2017

-dl.secretar supune aprobdrii P-V ale gedintei ordinare de consiliu din data de 15 decembrie 2017 . Nu sunt obieclii asupra
conlinutului gi redactarii procesului verbal

-Cu unanimitate 11 voturi "PENTRU " -consilierii aprobd prin hotarire insugirea procesului verbal prezentat,
adoptandu-se astfel Hollatatea nr. 24Q1 8.

- aprobarea relelei gcolare a unitalilor de invdldmant preuniversitar de pe raza comunei Stnesfi iudetul Iasi 201 8-2019.
- d-nul secretar prezinta consilierilor proiectul de hotarare mentionand faptul ca structura retelei scolare pentru unitatile de
invatamant oreuniversitar de pe raza comunei a ramas aceeasi si in urma adresei facute din decembrie anul trecut s-a primit

avizul favorabil de la Inspectoratul ScolarJudetean lasi, ramanand ca sa fie aprobata in Consiliul Local.

-dezbateri: Nu au fost prezentate obiectii ori alte propuneri asupra continutului proiectului propus.
-Cu unanimitate 11 voturi "PENTRU " -consilierii aprobd prin hotdrdre proiectul prezentat, adoptandu-se astfel Hotararea
nr.3/2018.

- stabilirea salaiilor de bazd incepand cu 01 ianuarie 2018 pentru functiile publice gi contractuale din aparatul de specialita*,
al Primarului comunei Slnegfl gi serviciite publice fdrd personalitate juidice din subordinea Consiliului local al comunei potrivit
Legiinr.153/2017 privind salarizarea unitard a personaluluipldtit din fondui publice;

-orezentarea documentelor:
- d-nul secretar prezinta consilierilor raportul sau de specialitate la proiectul de hotarare, explicand si argumentand prin

aratarea prevederilor legale incidente;

-dezbateri:
- d-na consilier Margineanu R. spune:'pa rerea mea este...daca era aici si un sfaf de functii sau ce...ca sa vedem si noi exact ce
cresteri sunt ca sa sfim ce votam ca eu mai am expeienta neplacuta cand am votat odata un 25% spor de dispozitiv sl na fosf
foafte bine pentru consilierii din perioada respectiva"
- d-nul secretar spune ca nu are toate calculele pentru fiecare functie in parte acestea trebuiau sa fle facute si prezentate de
catre contabilitate;
- d-na consilier Margineanu R, spune:"si noi atunci ce aprobam...aprobam asa de pincipiu sau cum?"
- d-nul secretar explica modificarile legale care au survenit asupra salariului minim brut pe economie aratand cum a fost ulterior
astfel stabilite drepturile pentru demnitari"(primar si viceprimar); deasemeni explica si reaminteste dispozitivul HCL nr.53/2017
cand au fost stabilite salariile pentru aparatul de specialitate al primarului la 0'l iulie 2017 mentionand ca stabilirea salariilor
pentru acum cu data de 01 ianuarie trebuiesc respectate cerintele Legii nr.15312017 reafirmand prevederile art.38 alin. 1) lit. e)

coroborate cu cele ale art. 11 din lege; mai spune ca in urma modificarilor din legislatia fiscala privind retinerile care vortrece in

sarcina salariatului, in urma unui calcul cu aplicarea majorarii salariului de baza brut si retinerea celor datorate pe statul de
plata, netul va fl undeva la cel mult cu 100 de lei pentru functia cea mai mare,
d-na consilier Margineanu R. spune:'de ci este vorba de cresterea salariului brut pentru a putea angaiatul sa-sl p/afeasca

darile.. deci este exact ca la noi in invatamant"
- d-nul secretar spune ca a considerat ca domnul contabil (carb a parasit sala de sedinte la scurt timp dupa inceperea iv/
dezbaterilor) va veni si va explica consilierilor concret cresterile si va prezenta sustinerile bugetare si toate celelalte aspecte
tehnico-economice;
-d-na consilier Grigorovici D.'."indiferent de situatie eu cred ca era bine daca se aducea un stat de personal pentru ca noi nu am

vrea sa stam cu sabia lui Damocles pentru ca noi nu avem veniturile /a Slnesfi pentru a supofta niste cresteri...adica nimeni nu

este impotriva darera ok asa pentru ochiometru...nu era nici o nenorocire"
d-na consilier Margineanu R. spune:"eu mai vad la alte primarii, de exemplu la primaria Romanesti ca au publicat pe site

efectiv pentru fiecare functie salaiul"
-d-nul secretar'. "si la noi esfe publicat...la 31 octombrie au fost publicate asa cum cere legea, pentru 31 maftie iarasi o sa

publicam"
d-na consilier Margineanu R. spune: "pe 31 cat a-ti spus?"
-d-nul secretaR: 31 octombrie
-d-na consilier Margineanu R. spune:"si erau marite atunci?"
-dnul secretar',"da, inca din iulie"
-d-na consilier Grigorovici D.:"deci ca sa inteleg, acest 25%o vine ca sa .."
-d-nul secreta r: "la noi nu se aplica 25%o, cum am explicat deja se aplica pe indicii aprobati in iulie 2017 cu respectarea
p revede rilo r p reze ntate dei a"
-d-na consilier Grigorovici D.'."dar vine ca sa completeze aceasta schimbare cu trecerea de la angaiator la salariat"
-dnul secretar:reia, aratand inca o data prevederile din Legea cadru nr.153/2017 explicand cum se face stabilirea salariilor pe

exceptia prevazuta de art.38 si ofera exemple de calcul pentru viceprimar, consilier principal;
-d-na consilier Grigorovici D.:"eu tot nu am inteles"



-d-na consilier Margineanu R. spune:'?lcie vorba ife o crestere semnificativa, nu mai putem spune ca e ca la scoala de doua
procente.,creste si netul aici...la noi nu dar aici da; de asta trebuia sa vina si domnul contabil sa vedem ne incadram in
prevederile bugetare, nu ne incadram..."
-dnul secretar:"din ce am vorbit cu domnul primar si cu domnul contabil au calculat si nu sunt probleme"
-d-na consilier Grigorovici D.:'3tifi care este problema,..problema este ca fiecare dintre noi daca are curajul sa recunoastem pe
ce lume traim...am vazut la televizor "n" situatii in care pimariile saLt vazut in imposibilitatea de a..nici macar salariile sa nu le
mai poata plati. ltlu am nimic impotriva si cu mare drag insa nu mi se pare realist Ia situatia actuala, cu iscul de a-mi atrage
oprobiul, gi asa il am"
-d-nul secretar'. "Dumneavaastra decideli. Din punct de vedere legal nu exista nici o problema, eu am referatul in suportul
hotaraii"
-d-na consilier Grigorovici D,:"O fi legal dar nu e moral,..deci comunitatea trebuie sa susllna aceasfa cresfere bugetara. Nu ne
putem permite...esfe sl o morala"
-d-nul secretar:"lmi pare rau ca nu este d.nul Primar aici sa va spuna ca se ptssls susflne financiar."
-d-na consilier Grigorovici D.:"Pai trebuia sa vina aici! Domnul contabil...
-dnul secreta r.\'Domnul contabil stiam ca pregateste bugetul pentru 2018 si cand am vazut ca a venit am considerat ca ramane
sa ne spuna concret."
-d'na consilier Grigorovici D.,"Pai da,..doudt minute putea sa ne spuna uite avem asa, asa...Putem face asfa sau nu putem face
aia."
-d-na consilier Margineanu R.:"Sau macar sa aduca statul de..."
-d-na consilier Grigorovici D,i'Pentru ca eu de la dumneavoastra stiu.,.maririle anul trecut s-au facut in iulie da? Au existat
probleme in august, septembrie, octombrie, decembrie, 6 luni. Au fost probleme pana la sfarsit pentru....? Pana Ia urma
bugetul nostru e aces/asl si anul asta, n-am auzit sa se fi facut vreo fdbricutd, . ."
-d-na consilier Margineanu R.: "Din contra, cred ca e mai micut."
-d-nul secretar: "Nu au fost probleme. Si eu m-am gandit ca si dumneavoastra, vazand si eu Ia televizor si chiar imi faceam
probleme ca si eu am credite si ma gandeam daca rdman fara bani, daca nu pot sa-mi dea salaiul doua luni e jale. Dar nu au
fost probleme, spre surpinderea mea pldcutd ci dimpotrivd am vazut ca s-au mai acordat ajutoare de urgen[a la familii."

:.J -d-na consilier Pricop Mihaela:'Sl in lasi am vazut cd au fost situatii din astga cand s-atl marit salariile si..asa...si dupa aia tot
aslepfi re ctifi ca re b u g eta ra. "
-d-nul consilier Atasiei V.:"La Podu lloaiei nu au ramas cu salariile doud Iuni..nu au putut..,"
-d-na consilier Grigorovici D.:"Si acest p roces ar fi automat la toata lumea nu?"
-d-nul secretar: Da
-d.na consilier Grigorovici D:"Pai atunci vrem sa creasca si calitatea,"
-d-nul secretar:'?sa esfe. "
-d-na consilier Margineanu R|'Adca noi mai suntem si vocea oamenilor. Nu e doar votul meu si al colegei mele dar mai
suntem si vocea oamenilar care au auzit Ia televizor ca s-au marit salariile si cand ajung in primaie sunt tratati eum sunt tratati
sau cand gasesc birouile inchise. Sa fie clar stabilit programul de Ia I la 4,,.omul poate termina serviciul nu stiu la ce ora, vine
cu autobuzul sa gaseasca ceva. Ei, sunt "n" situatii cand Ia ora doua bate vantul.Toate usile sunt inchise, Sl apoi noi mai avem
si interesul nosfru sa fie sustinute si interesele scolii: naveta, transpottul copiilor.,.sa fie fonduri si pentru asa ceva. Proiectele
pentruca sunt mai multe proiecte care au nevoiie de.,.Avem nevoia de dovada c.a sunt bani,..si nici o problema. Cam atat am
avut de spus."
-d-na consilier Grigorovici D.i:Mai asteptam,Jasam asta dupa. ."
-d-nul secretar roaga pe domnul viceprimar sa-l cheme pe domnul contabil ca sa prezinte datele tehnice si sa lamureasca
consilierii.
-d-na consilier Margineanu R. : "Urmatorul punct e legat tot de noi dar cu indemnizalia,"
-d-na consilier Grigorovici D:,"Din moment ce,..,personal mie mi se pare ca suma care o luam e suficienta pentru...ceea ce
facem."
-d-na consilier Pricop Mihaela:'Sl mie mi se pare la fel,"
-d-na csnsilier Margineanu Rozica: "Probabil Ia noi se mareste pentru a putea plati noi..,nu?"
-d-na consilier Grigorovici D,:"Nu!"
-d-nul secretar: "Marindu-se indemnizatia pe care o ia primarul cu rapoftarea la cuantumul noului minim brut in plata, automat
dumneavoastra care aveti aprobat un procent din acea indemnizatie, cd asa spune legea, normal ca va creste si,la
dumneavoastra cuantumul indemnizatiei."
-d-na consilier Margineanu R.:'?ceeasl intrebare: sunt bani?
-d-nul secretar: (observand cd tocmai a intrat in sala de sedintd si domnul contabil) "Pai de asta Fam chemat pe domnul
contabil sa ne prezinte;
(adresandu-se acestuia) :-Domnul Octav sunt discutii si nelamuriri ca nu sunt proiecte cu sustinere bugetard, vd rog sd
explicali!"
-d-na consilier Mdrgineanu R.:'Nu ca nu e sustlnere, noi intrebam daca avem sustinere bugetara."
-d-nul contabil:"Dintotdeauna, politica noastra la Primaria comunei Slnesfi a fosf sa se aslgure cheltuielile de personal si ce
ramane esfe....e normal sa fle asa,..daca nL) ai bani sa-i platesti pe oameni, oamenii nu vin si inseamna ca nu exista primaie.
Nu exlsfa primarie...la ce sa faci buget daca nu ai bani sa p/afesfl oamenii din pimarie. Daca sunt,..am facut calculul aici..,27
de postui in organigrama din care daua sunt vacante. Acum toti sunt prinsi la...nici nu stiu cum o sa vina, cand vine planul de
salarizare'o sa fie greu de identificat pe familii ocupationale pentru ca toti sunt prinsi la familia ocupationala administratie
publica,"
-d-nul secretar'."Toti sunt din aparatul de specialitate al primarului nu din aceeasi familie ocupationala,"
-d-nul contabil:"Da...am intrebat si eu ca eu trebuie sa vin cu toti la 51 , nu mai am la 67 nu mai am la 68,,.adica nu mai am
asisfenfa, centru de zi, nu mai am biblioteca, nu mai am camin cultural."
-d-nul secretar:"Dumneavoastrd vorbiti din punct de vedere contabil?"
-d-nul contabil:"cand ii treci in programul de salarii are o chestie si te intreabd cum il cheama....Am intrebat la finan[e si au zis

. ca nu au mai auzit ca toti sa fie la familia ocupationala administratie. Dar asta e alta...e de alta natura, ln total deci sunt 27 de



posturi...25 sunt ocupate, 2 sunt vacante, consiliedi au trecut la 773 brutul pe luna incepand cu ianuarie 201 8. Efortul financiar
esfe de 1.561 .836 de lei total pentru anul 2018 la momentul ianuaie 201 L Daca ulterior mai sunt altele, mai pleaca...mai.
-d-na consilier Margineanu R.."lndemniza[ii si salaii,"
-d-nul contabil:"lndemnizalii si salarii la un loc. Trebuie sa platim noi, noi institu[ia o cota de 2,25 la cheltuieli de personal deci
nu mai platim ca pana acum 30%o.

-d-nul secretar:"Domnul conitabil, vd rog sd le spuneti domnilor consiliei daca bugetul poate sustine in continuare proiectele,
cofinanldile nu numai personalul ci si toate celelalte. Cam cum este estirnarea pentru 2018.'
-d-nul contabil'."Eu am facut cu ceea ce am primit noi. Am primit...(urmeaza o expunere de cifre cu referire la capitole bugetare
si raportari si compara{ii privind adresele de la finante prin care s-au comunicat anumite sume pentru a fi operate la buget).
-d-nul secretar:"Bine. Dar vd rog, in linii mai, sunt acoperite nevoile celelalte afara de cele de salarizare. Adicd primaria poate
in continuare sa cofinanteze proiecte, cu decontarile pe care le spunea d-na consilier Margineanu pentru scoli. Credeli sunt
bani pentru toate acestea?"
-d-na consilier Margineanu R.',"Cu lumina..."
-d-nul contabil:'?sfea sunt asigurate. lei am definitivat ca am primit ultimele cifre, am facut calculul la cheltuieli de personal, de
acum urmeaza sa discutam cu domnul Pimar modalitatea de a achita contractele ferme care le avem cu iluminatul si toata
intretinerea unde avem contracte si dupa aceea solicitarile de la scoli. La sco/i o sa fie.,.nu se acorda insa pentru mobilier."
-d-na consilier Margineanu R.'. "Cica pentru corpuile noi se pot, asa prevede ordonanta."
-d-nul contabil "Pentru corpurile noi e altceva."
-d-na consilier Margineanu R.:"da, eu am cerut pe:ntru corpul nou."
-d-nul contabil:"Acelea sunt din cofinantari nu-s din cheltuieli bugetare."
-d-na consilier Margineanu R.:'2 o sa dati din banii aia de cofinantari?
-d-nul contabil: "Acelea se fac din cofinantari nu se fac din cheltuieli curente."
-d-na consilier Margineanu R.:"Ok.
-d-na consilier Margineanu R.(adresandu-se dnei consilier Pricop Mihaela) '."Vrei un exemplu?
-d-na consilier Pricop Mihaela:'Da. As fi vrut un exemplu. Un salaiat din cadrul primariei acum are salariul atat, in urma
majorarii va avea salaiul atat."
-d-nul secretar: Salariile sunt sta:bilite pe functii, grade, trepte nu pe persoane.
-d-na consilier Margineanu R: Atunci la mai multe nu la o singura persoand. 'v
-d-nul contabil: Noi avem pin hotararea din iulie,.,s-au stabilit coeficienti. lncadrarea s-a facut pe baza unor coeficienti cum
spune legea in functie de vechime, pregatire.,.salaiile in principiu nu se diminueaza."
-d-nul secretar: Spuneti cu caf se maresc.
-d-nul contabil: Se marese cam cu 100 de lei la fiecare.
-d-na consilier Margineanu R.:Nef 100 de lei?
-d-nul contabil: Da. 100 de lei la net pentru ca 45% este impozitarea.
-d-na consilier Grigorovici D.:Spuneti cutdrescu are atat.
-d-nul contabil:Nu am facut inca simularea, nu e facut nici in programul de salarii inca pentru ca e 45% in mare dar 35 se aplica
la o suma iar diferenta de 20 sau 10 si ceva se aplica la alta suma.
-d-na consilierPricop M.:Va rog sa-mi spuneti asa, daca dumenavoastra aveti pe statul de personal. De exemplu...cd o iau asa
aleator. Pricop Violeta are salariu asta de la 1 ianuarie va avea atat. Asta era!
-d-na consilier Grigorovici D.: Sflfi care e marea nedumerire. Poate o sa va para ciudat cand cineva este.... data trecuta s-a
facut asa..bum marirea asta, foarte repede, foarte sa ne dezmeticim. lar dupa ce s-a terminat, au fost "n" discutii.Nu stiu daca
au ajuns la urechile dumneavoastra sau nu'au ajuns iar eu nu stau la baffa. Deci au fost discutii. De asta ag fi vrut statul de
personal. Omul asta ajunge la brutul de 6 mii de lei si ramane in mana cu 2 mii de lei, e o crestere...."
-d-nul secretar:Eu am o propunere pentru dumneavoastra. Nu votati proiectele astea sa finalizam tot ce inseamna anexe si
detalii tehnice, le discutati intr-o sedinta viitoare si le aprobati.
-d-na consilier Margineanu R:Dar pana cand aveti nevoie de aceasta hotarare, ca banuiesc ca aveti nevoie cand faceti
salaiile.
-d-nul contabil'.Raman cu acealeasi salarii si gata.
-d-na consilier Margineanu R.:Pana cand este nevoie, astazi e vineri. De cat timp aveti nevoie pentru a putea....
-d-nul contabil:Nu stiu, pana facem bugetul. Pana in 45 de zile de la data cand s-a publicat in Monitorul Oficial, daca se \-z
depasesfe acest termen sl se aproba in Consiliul Locai,l, nu se mai finanteaza si se finanteaza 12% din cheltuieli.
-d-na consilier Margineanu R.:Putem sa ne intalnim luni, mafti sa vedem cu punctul 4 si punctul 5.

-d-nul secretar: Putem face o sedinta extraordinara si repunem in discutie acesfe proiecte.
-d-na consilier Margineanu R.:Marti dimineata la ora 8, e taziu domnu' Octav?
-d-nul contabil:Dar chiar sa nu faceti deloc. Pe mine chiar nu nta afecteaza, este vorba de o suma...eu castig vreo 90 de lei Ia

salar.
-d-na consilier Grigorovici D.:Mi se pare normal cand ma intreaba cineva....da domnule nu este o crestere....putem sa
sustinem.
-d-nul secretar (catre domnul contabil): Nu trebuie sa fie nici o suparare. Venim cu documentele cornplete si gata.
-d-nul contabil: Dar nu e nici o suparare.
-d-na consiliei Grigorovici D.:Da, si atunci nimeni nu poate sa-mi spuna ca ai votat fara sa stii. Votat in cunostinta de cauza sa-
mi pot sustine punctul de vedere pentru ca aicea nu ne iucam la salarii,Sa fim seriosi."
-d-na consilier Margineanu R.:Sunfefl de acord sa ntutam proiectele de la punctul 4 si 5 pentru ziua de marti? Trecem la
punctul urmator.

-aprobarea Planului cle acliuni gi lucrari de interes local in conformitate cu prevederile aft.6 alin.7 din Legea nr.416/2001 .

-prezentarea proiectului de hotarare: viceprimarul comunei.



-viceprimar: Ca in fiecare an s-a facut si lista cuprifrzand lucrarile de facut cu cei de la ajutor social. Cam aceleasi sunt. Am
trecut in plan: lucrai de curatare manuala a paraielor de pe raza comunei, lucrari de intretinere a zonelor centrale din cete
patru sate, lucrai de intretinere a bazei spotlive, Iucrari de intretinere drumuri judetene si comunale, curatarea santurilor de
vegetatie, construirea unui gard din panouri zincate la terenul de sport, Iucrari de intretinere la pimaie, construirea imprejmuiii
la parcurile din cele patru sate, asigurarea depozitelor scolilor si pimariei cu lemne de foc si intretinere la sala de sport,
vestiare si grupuri sanitare. Cam asta e planUl de lucrari pentru 2018.
-d-na consilier Margineanu R.:Chiar, cate persoane mai avem?
-viceprimar: Apte de munca, 33 de persoane.
-d-na consilier Margineanu R,:Daca mai aveti a;lte propuneri pentru ptanul de actiuni si lucrari.
-d-na consilier Margineanu R,:Mai aveti alte propuneri? Presupun ca ii mai putem lua Ia scoala cand avem nevoie.
-viceprimar: Da, cum sa nu.
Nu au fost prezentate obiec[ii ori alte propuneri asupra con{inutului proiectului propus.
-Cu unanimitate 11 voturi "PENTRU " -consilierii aprobd prin hotdrdre proiectul prezentat, adoptandu-se astfel Hotararea
nr.412017.

-pentru punctul 7 al ordinei de zi : -informarea consilierilor privind solicitarea de inchiiere/concesiune pentru un spatiu din
fosta cladire cu locuinte pentru specialisti a CAP Srnesfl;

-informarea consilierilor pivind obligatia intocrniii si depunerii unui rapoft anual de
activitate pentru anul 2017;

-d-na consilier Margineanu R.:Sl acum, punctul 7 care nu necesita hotarare.
-secretar: informeaza consilierii asupra solicitarii facute de catre SC Sami Trans SRL cu privire la intentia de inchiriere a unui
spatiu aflat in domeniul public al Consiliului Local si asupra obligativitatii intocmirii de catre fiecare consilier a unui raport anual
de activitate care va fi publicat.
-d-na consilier Margineanu R:Ordhea cred ca e epuizata.,.daca mai aveti dumneavoastra alte probleme,
-viceprimar: Dar asta nu trebuie cu hotarare?
-d-na consilier Margineanu R.:Nu e doar o informare, nu trebuie hotarare. Trebuie sa fie niste documente in spate.
-delegatul satesc Ciornei N.: Asfla care vin cu masina de gunoi. /Vu s-a dus jumate' de sat pe la portite oamenilor...
-viceprimar: Stiu dar i-am luat eu \a...
-delegatul satesc:Me4geam cu lopata de gunoi dupa el si el mergea inainte domnule...
-viceprimar:Noi trebuie sa pregatim...Deci eu am discutat cu seful lor...a zis ca aceeasi treaba face si la Miroslava
-delegatul satesc:Sl nu putem scapa...nu mai sunt attii?
-vicepimar: Lasa-ma sa termin...La Miroslava colecteaza cate g0 de metri cubi pe zi. Dar o sa string;d la fel.,.cu ajutorul celor
de la aiutor social...se pune gunoiul in saci si el cand vine numai a luat sacul, nu sta sa-ncarce la lopata.
-d-na consilier Margineanu R.:Aa, da matale vrei la lopatd?
-delegatul satesc:Nu stiu dar ati vazut ce e acolo in spate...la Bocnita
-viceprirnar:Nu pune ala asa ceva in masina...sau gunoi cu foc, Eu am facut un tabel cu informarea pe tot anul si o sa dau la
fiecare gospodaie ca sa sfle.
-d-na consilier Margineanu R,:Asa trebuie.
-viceprimar: Dar rugamintea mea este sa nu sfea cantonierul sa trige...Mosu! ai gunoi ? Hai scoate-t!
-delegatul satesc: Da dar ati vazut acolo la containere...
-viceprimar:Problema e...pana nu o sa umblarn la amenzi nu o sa se invete. Am strans vreo doua remorci de gunoi si dupa o
saptamana iar au pus, E corect asa!
-consilier Tomusescu L:De ce nu au lasat tomberonul ala?
-viceprimar:Da domnu' Lucian dar la tomberonul ala ducea omul si balega de la animale si crengi. Asfa e problema.
(urmeaza mai multe minute cand foafte multi consilieri vorbesc concomitent neputandu-ie retine si consemna)

(intra domnul contabil cu situatia salariilor pentru fiecare persoana si le inmaneaza presedintetui; in continuare toata
Iumea vorbeste unul pesfe celalalt)
-consilier Grigorovici D.:Domnu' secretar, domnul contabil spune ca nu trebuie sa se aprobe in Consiliut tocal salaiile, De ce
ne pune-ti sa Ie aprobaml t

-secretar: Ba da. Consiliul local.
-contabil: Prin lege se aproba, domnu' secretar Ce? Do ce trebuie sa aprobe Consitiul local?
-secretar: Asa zice legea. Cuantumul brut al salariilor,
-contabil: Pai cuantumul brut e 1900 de lei, salariul minim.
-d-na consilier Margineanu R.: Da chiar daca...din punct cle vedere tegal de ce trebuie sa mai aprobe? Daca este prevedere
legala de ce tiebuie sa o ma:i aprob eu?
-d-na consilier Grigorovici D.: A zis domnu secretar, a citit...
-secretar:Am fi facut pin dispozitia primarului dar nu ne lasa afticolul de lege.
-d-na consilier Grigorovici D:Am auzit...Am vazut si pe Ia televizor...
-d-na consilier Grigorovici D,:Daca era prin dispozitia primarului nu aveam nimic impotriva dar asa e corect ca sa sflm si nol.
-d-na consilier Margineanu R.:Deci s-a adus. Pai daca putem cliscuta...
-secretar: Vreti sa reveniti?
-d-na consilier Margineanu R,:Revenim. Revenim az.
-secretar:Cum vreti, Nefiind inchisa sedinta puteti repune in discutie si punctele pe care ati inteles sa la amanati.
-d-na consilier Grigorovici D.:Domnu'secretar! Aveti o foaie din asta in fata, da?(se refera la situati cu salariile pentru aparat)
-secretar:Da,
-d=na consilier Grigorovici D.:Asfa total luna e brutul?
-secrelar:Da. Brutul.
-d-na consilier Grigorovici D:Deci 25 To...astea..,
-secretar:Nu se aplica 25 %.



-operatorul de rol flscal (venit odata cu contabilul) &eci, initiat prin hotararea din 2017 s-au aplicat coeficientii astia. Coeficientut !
se inmulteste cu salaiul minim pe economie care era 1450.Acum salariul minim pe economie e 1900. I
-secretar:La reincadrarea dupa legea salarizaii, am stabilit si noi coeficienti pentru a putea avea o ierarhizare clara pentru 1

fiecare functie, gradatie si treapita de vechime, Sl s-a facut aceasta cu respectarea unor conditii pomind in jos de la nivelul
salaizaii vicepimarulul, Sunf si negociati impreuna cu sindicatul.Dupa calculele noastre cresterea salaiala de care vorbim de

la 01 ianuarie esfe de fapt cle cateva zeci de lei pana la 100 de lei pentru cea mai mare functie in urma retinerilor.
-d-na consilier Grigorovici D.:Aa..sl la noi. La unele salaii cresc sl cu numai 2lei'
-d-na consilier Pricop M.:Da, dar de la 1 mattie prevede....
-d-na consilier Margineanu R,:Asa zice legea dar eu stiu...Da, dar poti sa stii
-secretar:La 1 maftie noi nu.
-d-na consilier Margineanu R.:La invatamant si la medici.
-d-na consilier Margineanu R.:Deci daca avem astea acum in fata putem aproba astazi?
-d-na consilier Margineanu R.:Dragii mei! Cu sinceritate, vrem Ia bruturi din astea munca la unii oameni.
-d-na consilier Margineanu R,:Decl putem aproba astazi?
-consilierii afirma in grup ca sunt de acord,
-d-na consilier Margineanu R.:Dragii mei daca a-ti studiat, mai aveti vre-o intrebare legata de salarii de baza incepand cu 1

ianuaie? Doamna Damiana?
d-na consilier Margineanu R.:Eu raman cu aceeasi problema, Da, dar cu asigurarea necesitatilor comunitatii, am specificat la

avtz.

incepand cu data de 01.01 .2018 pentru functionarii publici si personalul contractual din aparatul de specialitate al

Primarului comunei Slnesfi judetul lasi;

-d-na consilier Margineanu R.(presedinte):Ctne esfe pentru?
-Supus la vot deschis proiectul prezentat este aprobat in unanimitate -11 voturi ,, PENTRU" , devenind Hotirarea
Consiliului local Sinesti nr.5 /2018.

beneficiazd consilierii locati pentru pafticiparea la gedinlele consiliului local gi ale comisiilor de specialitate
incepand cu data de 01.01.2018;

-secretar: Prin HCL nr,54/2017 a fost stabilit ca indemnizatia pentru consilieri sa fie in procent de 9,04 din

indemnizatia primarului.Marindu-se indemnizatia primarului prin rapoftare la noul salariu minim brut se mareste si
cuantumul indemnizatiei de consilier.
- d-na consilier Margineanu R:Am inteles, e clar. Da, ai explicat. Ok, am rezolvat-o sl pe asta.

Supus la vot deschis proiectul prezentat este aprobat in unanimitate -1 1 voturi ,, PENTRU" , devenind Hotirarea
Consrliului local Sine .

Ordinea de zi fiind epuizat6, consilierii nemaiavdnd si alte probleme de adus in discutie, dl. presedinte al gedinlel

multumeste de participare tuturor gi decla16 inchise lucrarile sedintei.
-Sedin(a ordinard s-a incheiat la ora: 09.04.
-Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces- verbal.
-in conformitate cu dispozi[iile art. 10 din Legea nr.5212003, privind transparen[a decizionali in

administra[ia publicS, prezentul Proces verbalse va publica la sediul Pr:imdriei SINESTI 9i pe site-ul propriu

PRESEDINTE DE SEDINTA,
Consilier

SECRETAR,
Nancy Loghin


